
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 121
Daværende forsvarsminister Nick Hækkerup (S) sagde i 2012, at Forsvaret skulle omstil-
les til at gøre brug af miljø- og energirigtige køretøjer, såsom plug-in hybrid biler og 
elbiler. Hvad er der sket med disse planer, og hvorfor er de ikke blevet gennemført? Der 
henvises til besvarelse af KEF alm. del – samrådsspørgsmål B og artikel ”Danske Jenser 
skal forsvare natur og miljø” fra Organic Today den 5. juni 2012.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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